

Welcome to Ms. Dangerfield's 2nd Grade!

Dear Students and Families,

I am so excited to welcome you to my 2nd grade class in Room 5. Here are a few things to keep in mind as you prepare for 2nd grade.

- o Please purchase items on the attached supply list for the 1st day of school.

Get ready for 2nd grade by doing these activities as much as possible as you go about your summer fun!

Reading 	****Read for 20 + minutes a day**** - Practice rhyming words - Know long and short vowel sounds - Divide words into syllables
Writing 	- Keep a daily journal about summer activities - Edit for capitalization and punctuation
Math 	- Skip count by 2s, 5s, and 10s (Try counting forwards and backwards!) - Practice basic addition and subtraction facts - Count coins - Read an analog clock
Science/ Social Studies 	- Observe the world around you with the 5 senses - Ask questions about the world around you - Draw and label maps of your community - Know your address, neighborhood, city, state and country.

Have a wonderful summer and I'll see you in August!

Ms. Dangerfield

的学生和家庭,

我很高地欢迎您到我=在5年班里有一些事情要住, 你的做准=年。

○ 第所附供清上的目₁学校的天。

准备好=年通做些活, 尽可能地你去你的夏日趣!

阅读 	****每天阅读20分钟以上**** - 练习押韵单词 - 知道元音的长短 - 将单词分为音节
写作 	- 保留有关夏季活动的每日日记 - 编辑大写和标点符号
数学 	- 跳过计数2s, 5s和10s (尝试向前和向后计数!) - 练习基本的加减法事实 - 计数硬币 - 读取模拟时钟
科学/ 社会研究 	- 用5种感官观察周围的世界 - 询问有关您周围世界的问题 - 绘制并标记社区地图 - 了解您的地址, 邻里, 城市, 州和国家.

祝你有个美好的夏天, 我八月!

Ms. Dangerfield